

《单词百科:memorizing是什么意思?memorizing怎么发音?memorizing的解释和用法》

英语单词memorizing是什么意思?memorizing怎么读?memorizing怎么发音?英语巴士为您整理了memorizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



memorizing怎么读

memorizing的读音:[mem ra z]

memorizing的意思

1、v.记住，熟记（memorize的现在分词）；

memorizing的双语例句

1、They became power users , memorizing the letter commands and gloating over their knowledge of obscure functions.

记住了字母命令,用户成为超级用户,并为自己了解了那些晦涩的功能而心满意足.

2、 By memorizing twenty, you will speak better than native English speakers.

背好二十篇,你会比土生土长的外国人说得还要好.

3、 Flashcards remain one of the best tools for memorizing information.

抽认卡仍是记录信息最好的工具之一.

4、 Memorizing a quotation or opening or closing remarks , however, can be effective.

然而,记住一条引语、开头语或结束语却可能有用.

5、 Memorizing is difficult, and long term retention of memorized data is low.

记住是难的,并且记住的数据的长期有效是低的.

6、 He was memorizing their appearance.

他是在记忆他们的外表.

7、 I'm memorizing the necessary conditions for bringing a lawsuit in a court.

我在记向法院起诉的必要条件.

8、 Students used to learn languages by memorizing grammar rules and word lists.

学生过去常通过死记语法规则、背单词来学语言.

9、 I hate memorizing English words, words are my biggest problems.

我恨记单词.单词是我最大的问题.

10、 Bit by bit , I finally finished memorizing the play.

一点一点地,我终于背下了那部剧本.

11、 Memorizing 4 new words and phrases is also very helpful.

记住新单词和短语同样非常有用.

12、 So reviewing is helpful in understanding and memorizing what you've learnt.

所以回顾有助于理解和记忆是什么你已经学会.

13、 Could you go more into detail about your own process of memorizing?

你能不能就你在记忆方面的方法再介绍得详细一些?

14、 Who can tell me the best way of memorizing / to memorize new words?

谁能告诉我记单词的最好办法是什么?

15、 The man looked at them all as though he were memorizing them.

那人把他们盯着看,好象在使劲记住他们.

以上是英语巴士为您整理的memorizing怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于memorizing的用法、memorizing的释义、memorizing的相关详情请点击：<https://enbs.cn/memorizing>

